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Referat af styrelsesmødet den 7.11.2022 kl. 9:00-12.00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
• Til stede: Susanne Mortensen, Gitte Henriksen, Tea Wagtberg, Lone 

Clemmensen, Lene Kingo, Steen Agersø og Thomas Henriksen. 

 

Tids-
punkt 

Punkter Resultat 

9.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

9.05 2. Godkendelse af referat   Referatet fra sidste møde skal 

godkendes på næste STM. 

9.06 3. Opfølgning på igangværende 

arbejdet med  
• Ansøgning til DLF. 5 millioner 

puljen 
 
 

 

 
 

• Lone orienterede om at DLF 
har bevilget 100.000 kr. til 
arbejdet med 

implementeringen at 
samarbejdssporet i A20 i 

Svendborg. Hun orienterede 
om, hvad pengene overordnet 
skal bruges til.  

Styrelse vil arbejde på, at lave 
relevante samarbejdsprojekter 

i Langeland og Ærø 
kommuner. Politikkerne søges 
evt. inddraget. 

 
 

9.15 
 

 
9.45 
 

 
10.15 

4. Kredskontoret 
 

• Drøftelse af plan for det 
fremadrettede 

senior/pensionist- arbejde i 
kredsen. 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

• Styrelsen drøftede emnet. Der 
er fremkommet mange 

brugbare ideer til de videre 
drøftelser, også til drøftelse 
med seniorgruppen. Der er et 

ønske i styrelsen om at være 
med til at planlægge (evt. 1-2 

arrangementer om året) 
sammen med seniorerne. 
Målet med de to 

arrangementer vil være at 
tiltrække flere 60+ seniorer. 

Det nye seniorarbejde skal 
opstartes i 2023. Tea vil 

kontakte 
kommunikationsafdelingen i 
DLF, med henblik på, at 

hjælpe, seniorgruppen med at 
skærpe kommunikationen. 
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Generalforsamling 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

• Sammen om skolen 

Lone afholder møde med 
seniorgruppen inden styrelses 

træffer endelig beslutning om 
det fremadrettede 

seniorarbejde. 
 
 

• Styrelsen drøftede, hvordan 
formen på 

generalforsamlingen, kan 
moderniseres. En ny form på 
beretningen blev også drøftet, 

samtidig med at der er et 
ønske om at skabe en reel 

debat på forsamlingen. Det 
blev besluttet at arbejde på, at 
placeringen af 

generalforsamlingen bliver på 
FGU. 

Styrelsen vil arbejde på, at der 
på den kommende 
generalforsamling bliver 

debatteret specifikke emner, 
som er programsat i 

dagsordenen. Emnerne skal 
besluttes i styrelsen inden jul. 
At digitalisere dele eller hele 

generalforsamlingen blev 
drøftet.  

Digitalisering tages op i løbet 
af 2023, så mulighederne 
undersøges og erfaringer 

undersøges.  
 

• Skal drøftes på et senere STM. 
 

 

 
 

10.30 
10.50 

5. TR/AMR arbejdet. 

 
• Kongres.   

 
 

• TR/AMR- kursus mm. 

 
 

• Logistikken omkring 
kongressen blev gennemgået. 

 
• Det blev besluttet, at inviterer 

TR-suppleanter og AMR, der er 
medlem af DLF med på kurset 

 6. Ukraine • Intet nyt 

 7. FH • Intet nyt 

 
 

 
8.  Skolepolitisk arbejde 

 
• Intet nyt 
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 9. Særlige medlemsgrupper 
 

• Lene orienterede om at dato 
for BH-klasse møder meldes 

ud snarest. 

 10. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder.  

 

• Intet nyt 

 11. Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne. 

• Intet nyt 

11.15 

 

12. Kommunikation 

• Nyhedsbrev nov. 
 

  

• Kongressen Steen og Thomas. 
• Samarbejde og inklusion Lene. 
• TR/AMR- kursus Tea. 

• Nye ledere Langeland 
Susanne. 

• Evt.- skolechef Ærø Steen 

11.30 13. Regnskab og budget. 

 

 

11.45 14. Punkter til næste møde. • Seniorer 

• Emner til generalforsamling 
• Digital generalforsamling 
• Sammen og skolen 

11.55 15. Eventuelt. • Intet 

 

 
 


